
 

 

Angående beslut om stadgar punkt 15 på dagordningen 

 

Styrelsen har under året arbetat med stadgarna och ser två alternativ som bör behandlas vid 

ett ordinarie årsmöte varför beslut om stadgar föreslås hänskjutas till kommande årsmöte.  


